
Fra:                                    "Birgit Nielsen" <birgitnielsen49@gmail.com>
Til:                                      "Gitte Lau Sørensen" <gilso@ishoj.dk>
Sendt dato:                      18-06-2024 12:56
Vedrørende:                    Fwd: Besøg på demenslandsbyen i Svendborg

Med venlig hilsen

Birgit Nielsen

Start på videresendt besked:

Fra: Bjarne Gosvig <bjarnegosvig2635@gmail.com>
Dato: 9. juni 2024 kl. 15.03.37 CEST
Til: Birgit Nielsen <birgitnielsen49@gmail.com>, Per Nørskov 
<pernoeskov@gmail.com>, Leif Christoffersen <leifch46@gmail.com>, Elin Boje 
<bojeboje@mail.dk>, Finn Andersen <finand@outlook.dk>, Ellis Andersen 
<ellisvja@gmail.com>
Emne: Besøg på demenslandsbyen i Svendborg

Jeg vil gerne have et punkt på førstkommende møde i Seniorrådet om 
besøg på demens landsbyen i Svendborg. 
 
Stedet hedder Bryghuset. 
 
Der er mulighed for at få rundvisning med orientering om stedet via 
Svenborg kommune. Der er 125 boliger og i området skulle der være 
en form for forretningsgade. 
 
Kontakt skal ske til demensfaglig konsulent   
Aanette Søby via mail annette.soeby@svendborg.dk  
 
På flere møder bl.a Vestegnstræf, Regionsrådet og på konferencen i  
Der er mulighed for rundvisning Danske Ældreråd er der blevet fortalt 
om demenslandsbyen i Svenborg. Det forlyder, at det er en god 
oplevelse af se stedet, der kan give anledning til megen inspiration om 
demensplejehjem 
 

mailto:annette.soeby@svendborg.dk


Jeg forestiller mig, at udover Seniorrådet kunne inviteres 
Plejehjemsbestyrelsen. Kommunens demenskoordinator, Leder og 
souschef af vores 2 plejehjem Kærbo og Torsbo, Leder af 
hjemmeplejen, lederen af Voksen og Velfærd, formand for social og 
sundhedsudvalget. Evt. borgmesteren og eventuelle andre relevante 
medarbejdere i Ishøj kommune- 
 
Jeg  mener, at kommunen har en pulje til et sådant besøg (vi har 
tidligere fået midler til en tur til Svedalla, hvor vi besøgte det råd, der 
svarer til vores Seniorråd. 
 
Jeg tror også vi kan få en af kommunens minibusser til at 
transportere  
os  frem og tilbage. 
 
Jeg forestiller mig, at besøget kan ske i august måned 2024. 
 
Seniorrådet har tidligere besøgt flere plejehjem, bl.a. 
demensplejehjemmet i  Gladsaxe, genoptræningshaven i Brøndby, så 
det er ikke ikke unormalt, at Seniorrådet kan besøge steder til 
inspiration for vores arbejde. Tidligere har vi også haft Prelevante 
embedsmænd med på besøgsturene. 
 
Venlig hilsen 
Bjarne Gosvig 
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